

Title (en)  
DEVICE FOR PRODUCING ELECTRICITY ON THE ROADS.

Title (de)  
VORRICHTUNG ZUM ERZEUGEN VON ELEKTRIZITÄT AUF STRASSEN.

Title (fr)  
DISPOSITIF POUR LA PRODUCTION D'ELECTRICITE SUR LES ROUTES.

Publication  
**EP 0227705 A1 19870708 (DE)**

Application  
**EP 86903190 A 19860610**

Priority  
CH 247385 A 19850612

Abstract (en)  
[origin: WO8607504A1] The device comprises two metal plates (1a, 1b) of which the highest point is situated at 10 cm above the road surface (1), which plates are depressed by the passage of motor vehicles. A rack (2) pivoted (1d) on one of the plates and installed in a machine room rotatingly drives a wheel (13) and a generator (3). A no-load running wheel (9) fixed to both rotating parts enables to drive the wheel (13) always in the same direction. A rocking bar (4) provided with a counterweight (4a) provides for the balancing of the whole assembly.

Abstract (fr)  
Le dispositif comprend deux plaques métalliques (1a, 1b) dont le point le plus élevé se trouve à 10 cm au dessus du revêtement (1) de la route et qui sont pressées vers le bas par le passage des véhicules. Une crémaillère (2) pivotée (1d) sur une des plaques et disposée dans un local de machines entraîne en rotation un volant (13) et un générateur (3). Une roue libre (9) fixée aux deux parties rotatives permet d'entraîner le volant (13) toujours dans le même sens. Une bascule (4) munie d'un contre-poids (4a) sert à équilibrer le tout.

IPC 1-7  
**H02K 7/18**

IPC 8 full level  
**H02K 7/18** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**H02K 7/1853** (2013.01)

Citation (search report)  
See references of WO 8607504A1

Cited by  
WO2023087086A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE FR IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**WO 8607504 A1 19861218**; AU 5954086 A 19870107; EP 0227705 A1 19870708

DOCDB simple family (application)  
**CH 8600083 W 19860610**; AU 5954086 A 19860610; EP 86903190 A 19860610